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J e g y z ő k ö n y v 
 
 
 

mely készült a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazdasági  
Bizottság 2015. február 25-i soron kívüli üléséről, a Városháza tanácskozó 

termében 
 
 
 

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerinti bizottsági tagok és meghívottak 
 
valamint: Jeney Tibor – Városfejlesztési Iroda vezetője 
               Simainé Lakatos Anikó - jegyzőkönyvvezető 
 
 
 
A bizottsági ülés kezdete: 15. óra 00 perc 
 
 
 
Tóth László bizottsági elnök megnyitja az ülést, köszönti az ülésen 
résztvevőket. Megállapítja, hogy a bizottság részéről az ülésen jelen van 4 fő 
bizottsági tag, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
Javasolja a napirendi pontok tárgyalását, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadott.   
 
A bizottság a jegyzőkönyv aláírójának a bizottsági elnök mellett – az elnök 
javaslatára – Kincses László bizottsági tagot kéri fel. A bizottság 3 igen 
szavazattal elfogadta. 
 
 
 
Napirend: 
 

1.) Előterjesztés „Napelemes rendszer telepítése a Városi Sportcsarnok 
épületére” című pályázatról 

  Előadó: Dombi Imréné - polgármester 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
1.) Előterjesztés „Napelemes rendszer telepítése a Városi Sportcsarnok 
épületére” című pályázatról 
 
Kincses László: Holnap a testületi ülésen itt lesz a projekt közbeszerzője? 
 
Jeney Tibor: Nem tudok róla. 
 
Kincses László: Többen nem ismerik ennek a pályázatnak a történetét. 
Korábban arról volt szó, ha lesz pályázati lehetőség, akkor pályázunk, de 
már kivitelező is lett hirtelen. A Kormány december 29-i határozata alapján 
felhívja a figyelmet, hogy csökkentett összeggel kerül támogatásra a pályázat, 
illetve, hogy a nettó 500.000 Ft/kW fajlagos mértéket meghaladó részt a 
támogatást igénylőnek kell biztosítania.  
Hogy lehet utólag megváltoztatni a kondíciókat? Plusz 10 pontot is 
kaphattunk volna, ha 400.000 Ft/kW fajlagos mértékkel szerződünk. Én 
korábban ezt említettem, de inkább tudomásul vettük azt a csomagot, amit a 
közbeszerző összeállított. Szabályos-e olyan eljárás, amibe a Kormány 
belenyúl? Akkor van-e „B” verzió? Szerintem csak „A” verzió van. Ma már 
300.000 Ft/kW költséggel lehet napelemes rendszert készíteni. A kivitelező 
zsebébe kell nyúlni, nem az önkormányzatéba. Gondolkozzunk azon, hogy 
szabad-e a saját forrásunkat erre fordítani. 
 
Rácz Csilla: A pályázati kiírásban szerepelt, hogy csatolni kell a feltételes 
vállalkozási szerződést. Csak a közbeszerzési eljárás lebonyolítása után 
köthetünk szerződést. Közbeszerzési eljárást vagyunk kötelesek lefolytatni, 
feltétele a támogatási okirat aláírása.  
 
Kincses László: Az „A” verzióban kell megállapodni, az önkormányzat akkor 
jár el helyesen. 15 millió forintból kivitelezni lehet a napelemes rendszert.             
A terheket a kivitelezőnek kell vállalnia, értesíteni kell a kivitelezőt.  
 
Kiss Zsigmond: Annak idején arról volt szó, hogy 100 % támogatottságú a 
pályázat. Azóta kiderült, hogy 500.000 Ft/kW fajlagos költséggel meg lehet 
valósítani a napelemes rendszert. 35 millió forintot megnyertünk, olyan 
kivitelezőt kell keresni, aki meg tudja csinálni. Én is az „A” alternatívát 
javasolnám, ha szavazhatnék.  
 
Kincses László: Korábban 22,5 millió forint egy másik pályázatra lett 
meghatározva. A jelenlegi pályázatban önrészre nincs szükség. Ha 400.000 
Ft/kw fajlagos költség lett volna meghatározva, akkor plusz 10 pontot adtak 
volna a pályázatra. Ma már 300.000 Ft/kW költségért lehet kivitelezőt találni 
és így is jól fog járni.  
 
Kardos István: Ne utasítsuk vissza a pályázatot, de csak abban a tudatban, 
hogy az önkormányzatnak nem kell hozzátennie saját forrást. A kivitelező 
Napgyűjtő Kft-nek van sok munkája, engedniük kellene az árból. Én az „A” 
alternatívát támogatom.  



 
Tóth László: Semmiképpen nem szabad az önkormányzatnak pénzt beletenni 
ebbe a pályázatba. Én is az „A” variációt javaslom elfogadásra.  
 
A bizottság 4 igen szavazattal a határozati javaslat „A” alternatíváját 
támogatja.  
 
 
13/2015. (II. 25.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazda-
sági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzata Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottsága a KEOP-2014-4.10.0/N kódszámú „Fotovoltaikus 
rendszerek kialakítása” című pályázati felhívásra benyújtott és 35.473.821 
Ft összegű támogatásra érdemesnek ítélt „Napelemes rendszer telepítése a 
Városi Sportcsarnok épületére” című projekt megvalósítását a határozati 
javaslat „A” alternatívája szerint javasolja.  
 
Határidő: 2015. február 26. 
 
Felelős: Tóth László – bizottsági elnök 
 
 
A bizottsági ülés 15 óra 45 perckor befejeződött.  
 
 

k.m.f. 
 
 

__________________________________  _____________________________ 
            Kincses László                                     Tóth László 
            bizottsági tag                                     bizottsági elnök 

 
 

 


